
Panevėžio konservatoriai siūlo mažinti kainą už parkavimąsi
Panevėžio autobusų stoties požeminėje aikštelėje

Balandžio 30 d. Panevėžio miesto Tarybos Tėvynės sąjungos – Lietuvos krikščionių
demokratų frakcijos narys Ignas Gaižiūnas pateikė Tarybos sprendimą, kuriuo siūloma
mažinti stovėjimo kainą Panevėžio autobusų stoties požeminėje aikštelėje.

Šiuo metu už vieną valandą stovėjimo požeminėje aikštelėje reikia susimokėti 1 eurą. Tuo
tarpu šalia pasistatyti mašiną Savanorių aikštėje galima už 0,6 EUR. Todėl požemine
aikštele panevėžiečiai naudojasi vangiai.  Panevėžio miesto savivaldybės administracijos
duomenimis 87 vietas turinčia aikštele nuo jos atidarymo kovo 1 d. iki balandžio 22 d. buvo
pasinaudota vos 93 kartus.

„Natūralu, kad gyventojai nesinaudoja šia aikštele, kai šalia galima automobilį statyti už
mažesnę kainą. Požeminė aikštelė miesto gyventojams kainavo nemažus pinigus, todėl joje
kaina turi būti tokia pat ir raudonojoje zonoje, kad būtų maksimaliai išnaudota“ – teigė Ignas
Gaižiūnas.

Šiuo metu požeminę aikštelę administruoja UAB „Panevėžio būstas“, o jos priežiūros kaštai
(elektra ir valymas) tenka Panevėžio miesto savivaldybei. Todėl svarbu, kad šia aikštele būtų
iš tiesų naudojamasi. Priėmus pasiūlytą sprendimą stovėjimo įkainiai požeminėje aikštelėje
būtų suvienodinti su įkainiais statyti automobilį raudonojoje zonoje.

Pasiūlyme taip pat numatyta suteikti Panevėžio miesto autobusų stotį eksploatuojančiam
juridiniam asmeniui galimybę nemokamai statyti iki trijų automobilių.


